
Til:

Cc:

Bcc:

Emne: Fw: kort resume af vores møde hos Erik Pind

Fra: "Jette Norup" <jettenorup@youmail.dk> - Onsdag 30-04-2014 12:32

Hej

Som aftalt til dagsorden for ældrerådet

VH Jette Norup
 

From: Ældre Sagen Tjele 

Sent: Thursday, April 24, 2014 10:04 PM

To: Erik Pind ; Jette Norup ; Margaretha Melgaard 

Subject: kort resume af vores møde hos Erik Pind

 

Hej

 

Her er en lille oversigt over, hvad vi enedes om på 1. planlægningsmøde.

 

I brochuren skulle være: 

Indholdsfortegnelse (se Lolland)

Præsentation af Ældrerådet – baggrund og rolle  (se Middelfart)

Ældrerådet 2014 -2017

Succeshistorie (Mette Nielsen om ældres genoptræning)

Om livet på plejecenter – med liste over plejecentre  (tlf., adresse). Eksempel fra Højvangen.

Sundhedscenter med satellitter

Egen læge – lægevagt

Visitationen – de kommunale tilbud/muligheder

Økonomi (Udbetaling Danmark)

Fortælling om personlige fuldmagter (og betydningen af testamente) – Faktaboks om 

samme.

Om Demens

Kørselsordning (hvis man kan kalde det sådan) i faktaboks

Kontaktnumre og –adresser

 

Fotos i tilknytning til ovenstående.

 

Omtalte billedforslag:

Hjarbæk, Dollerup bakker/Hald Ege, Karup lufthavn, Kalkminerne

Kongenshede, Skjern Hovedgård/Viskum m. Nørreådalen/Ø bakker,

Tange sø/Gulerodsmanden, Rønnealleen Møldrup, ......................,

“Margrethe”/Viborgsøerne/Domkirken/Borgvold, Mogensgade, Stadion fra oven, og??

 

På listen over mulige annoncører mangler vi:

Lokale dagligvareforretninger

Turisterhvervet i form af f.eks. busselskaber m. ture/rejser

                        Restaurationer/kroer som eksempelvis Niels Bugge, Hjarbæk Kro og andre på 

naturskønne steder.

                        Ravslibere og Blomsterværkstedet Over Viskum/Viskum Snaps samt andre 



blomsterhandlere.

 

Der kan endda sagtens være mange flere, vi slet ikke har tænkt på. (skulle jeg maile en 

forespørgsel til øvrige medlemmer af Ældrerådet??)

 

Vi enedes også om at udelade bedemands- og begravelsesfirmaer.

 

Med venlig hilsen  -  Bent

 

PS! Jeg har aftalt med Michael fra AD Media, at de går i gang med at “shanghaje” 

annoncører, når vi har mailet vores tillægsliste og undtagelser til dem.

Jeg tror det vil give os et lidt bedre overblik over mulige lokale annoncører , hvis vi spørger, 

om øvrige Ældreråds medlemmer har nogle gode forslag.

Svar venligst, om I synes, jeg skal sende en forespørgsel rundt.


